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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Per Bolund (MP)

2020/21:204 Taxonomi

Regeringen skriver på sin hemsida att EU:s nya taxonomi är ett verktyg som 
klassificerar vilka investeringar som är miljömässigt hållbara eller ej. Det 
kommer att få långtgående konsekvenser för både energisektorn som för 
näringslivet i stort. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Per Bolund:

 

1. Är det statsrådets uppfattning att naturgas är mer grönt och miljövänligt 
än vattenkraft, eller kan statsrådet redogöra för hur han verkar för att 
man ska rangordna energislagen efter miljömässig hållbarhet?

2. Har det varit en medveten strategi från statsrådets och regeringens sida 
att svensk vattenkraft ska klassas som mindre miljömässigt hållbar, 
eller hur motiverar statsrådet sitt handlande i frågan om EU:s nya 
taxonomi?

………………………………………

Edward Riedl (M)

Överlämnas enligt uppdrag
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